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U Zagrebu,12.10.2021.

ZAPISNIK 3.SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA

3.sjednica Skolskog odbora odrZana ie 7 .10.2021 .

Sjednica je zapocela u 18.30, a:avr5ila u 21 .45.
Sjednici su bilinazodni dlanovi Skolskog odbora Kre5imir Erdelja, Josipa fVlesic, lMartina Brdaric

Borcic i predstavnica roditelja Ojdana Rajic Azinovi6.
Na sjednici su bile prisutne iavnateljica Andelka Jalu5i6 itajnica Zrinka Prugovedki koje nisu

clanice Skolskog odbora.
Na sjednici nije bio nijedan od tri predstavnika iz reda Osnivaca jer jo5 nismo dobili obavijest o

njihovom imenovanju.
predsjednik Skolskog odbora Kre5imir Erdelja ustanovio je da je na sjednici prisutan vecinski dio

6lanova, te da ce svi donijeti zakljucci i odluke biti pravovaljane.

Dnevni red:
1. Analiza dokumentacije o uredenju sanitarnog dvora

2. Usvajanje zapisnika s pro5le sjednice Skolskog odbora
3. Godi5nji plan i program rada Skole za Skolsku godinu 2021.12022

+. St<olski kurikul za Skolsku godinu 2021.12022.
5. Usvajanje Poslovnika o radu Skolskog odbora
6. Usvajanje Kudnog reda Skole
7. Vodenje zapisnika
B. Razno

Na pocetku sjednice Kresimir Erdelja je zamolio dozvolu prisutnih dla.nova sada5njeg i

pr"ihodnog saziva Skolskog odbora za tonsko snimanje sjednice jer su neke njegove rijeci i rijeci

Ojdane Rajic Azinovic s pro5le sjednice bilepogre5no interpretirane.
Svi prisutniclanovi sadasnjeg i prethodnog Skolskog odbora sloZili su se s tonskim snimanjem

sjednice.

Ad 1. Analiza dokumentacije o uredenju sanitarnog dvora

Obzirom da su na zamolbu ravnateljice na sjednicu pozvani i dlanovi prethodnog Skolskog

odbora zbog tocke dnevnog reda o analizi dokumentacije o uredenju sanitarnog dvora, Kre5imir

Erdelja je piedloZio da to bude prva todka sjednice na kojoj trebaju biti prisutni pozvani dlanovi.

Prijedlog je jednoglasno prihvacen.
Tij;kom prrb toet6 dnevnog reda na sjednici su bili prisutni: It/larija lVlenalo, Vesna Strok, BoZica

Pisaric, Juraj BoZic, Adrijana Gnjidic Dundjer i DraZen Kri5to. Clanica prethodnog Skolskog

odbora bila je Ojdana Rajic Azinovi6 koja je i 6lanica sadaSnjeg saziva Skolskog odbora.

Kreiimir Erdeljaje izjavio da je pregledom dokumentacije o uredenju sanitarnih dvorova uo6io niz

propusta te ih je potom naveo (dio dokumentacije nedostaje, a ni5ta od priloZene dokumentacije

nije urudZbirano; dio cijena je prenapuhan; Skolski odbor odabrao je tvrtku ,,Smudin d.o.o." s

ponudenim iznosom oO gt'1 .580,00 kn + PDV, a dosad je isplacen o 462.503,50 kn, a dlanovi

Skolskog odbora nisu odlucivali o aneksu ugovora; od navedenog iznosa 225.402,00 kn

isplacenL je izabranoj tvrtki, a iznos od 237 .101 ,00 kn isplacen je tvrtki ,,Terranova projekti" koju

Skolski od-bor nije izabrao, a dlanovi biv5eg saziva Skolskog odbora potvrdili su da nisu odlucivali

o promjeni izvodada tj. tu je odluku donijela ravnateljica). Sukladno s time lralio je dlanove' $kr


